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Geachte commissieleden,

Namens uw voorzitter, de heer Benjamins, nodig ik u uit voor de EXTRA 
commissievergadering Financiën en Veiligheid van woensdag 28 juni a.s.  om 13.00 uur. 

Deze vergadering was aanvankelijk in het rooster opgenomen ter bespreking van de 
Voorjaarsbrief en de voorbereiding op het voorjaarsdebat. Het presidium heeft echter 
besloten de commissiebespreking van de Voorjaarsbrief uit te stellen tot 5 juli, omdat anders 
deze bespreking eerder zou plaatsvinden dan de (uitgestelde) bespreking van de 
Gemeenterekening, hetgeen als onlogisch werd ervaren.

Dat er een extra vergadering van F&V stond gepland, kwam echter goed uit voor het traject 
m.b.t. de revitalisering van het Stadhuis. Vrijwel vanaf het begin was duidelijk dat hiervoor 
de reguliere commissievergadering niet gehaald zou worden, terwijl afhandeling voor de 
zomer wel dringend gewenst was. De planning was daarom aanvankelijk dat hiervoor een 
extra vergadering belegd zou worden op 5 juli. Door het vertraagde rekeningproces wordt die
datum nu echter voor de rekeningcommissies gebruikt. De extra vergadering op 28 juni is 
daarom een welkom alternatief. 

Tevens kan deze vergadering gebruikt worden voor het door een aantal fracties gewenste 
debat over de bed/bad/brood-voorziening, waarvoor in de reguliere commissie geen ruimte 
meer was.

Revitalisering Stadhuis

Op 1 maart jl. vond er een eerste raadsbijeenkomst plaats over de revitalisering van het 
Stadhuis. Op basis van een werkboek, samengesteld door de stuurgroep, werd op diverse 
deelgebieden gezocht naar de door de raad gewenste richting van uitwerking. Een (niet 
officieel vastgesteld) verslag hiervan heb ik aan de agenda gehangen. Op basis van deze 
bespreking is er verder gewerkt aan een concreet voorstel. Het is helaas niet gelukt dit op tijd
binnen te krijgen, het wordt uiterlijk a.s. maandag nagezonden. 
NB Op woensdag 21 juni a.s. om 13.00 uur is er een technisch vragenuur over dit voorstel. 
Er zal dan geen presentatie worden gegeven, maar u kunt (plenair) al uw technische vragen 
stellen, zodat het gesprek in de commissie zich kan concentreren op de te maken keuzes.
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Bed Bad Brood

In april jl. hebben de VVD, het CDA en de Stadspartij schriftelijke vragen gesteld over de 
Bed-Bad-Broodvoorziening aan de Helsinkistraat. Deze fracties vinden dat de 
verantwoordelijkheid voor het opvangen van vreemdelingen bij het Rijk ligt, en achten het 
uitgeven van belastinggeld hiervoor door de Gemeente als het niet echt nodig is onwenselijk.
Zij willen van het college weten waarom deze voorziening echt noodzakelijk zou zijn. Ook 
vinden zij dat uitgeprocedeerde vreemdelingen moeten meewerken aan terugkeer om in 
aanmerking te komen voor opvang. Omdat de terugkeercijfers van de DT&V hoger zijn dan 
die van de BBB-voorziening, trekken zij de zin van deze laatste voorziening in twijfel. 

In zijn antwoorden stelt het college echter dat terugkeer niet het enige doel van de BBB-
voorziening is, het gaat er ook om te voorkomen dat mensen zonder voorzieningen op straat 
belanden. Zolang het Rijk deze opvang niet biedt, moet de Gemeente volgens het college 
inspringen. Ook vindt het college dat meewerken aan terugkeer alleen als eis gesteld kan 
worden als terugkeer ook daadwerkelijk mogelijk is. De vergelijking met de cijfers van 
DT&V gaat volgens het college mank, omdat in de BBB-voorziening mensen komen die 
door DT&V niet konden worden uitgezet.

De genoemde fracties hebben nadere informatie opgevraagd bij INLIA. Op basis daarvan 
stellen ze vragen bij de stelligheid van het college inzake het ontbreken van een 
voorliggende rijksvoorziening voor de gasten van de BBB en willen daarover met het college
en de andere fracties in debat. Zie hiervoor de bijgevoegde bespreekpunten.

Met vriendelijke groet, 
namens de voorzitter,

Wolbert Meijer, 
raadsadviseur 


